
Zápisnica č. 1/2011 

z  rokovania vedenia STU dňa 10. 1. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Ján 

Kaluţný, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár 

 

Neprítomní:  Maroš Finka 

 

 

Program: 

Kontrola plnenia úloh 

1. Novoročný vinš (rektor Báleš) 

2. Správa o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 2007-2011 (rektor Báleš, pror. Petráš) 

3. Stav prípravy Výročnej správy STU za rok 2010 (pror. Petráš) 

4. Aktuálne informácie k Plesu STU (pror. Petráš) 

5. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Správa o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 2007-2011 (rektor Báleš, pror. Petráš)  

 

 

Kontrola plnenia úloh 
 

Splnené úlohy:   

 

Nesplnené úlohy:  1/21/2010 – plnenie predĺţené do 20.1.2011 

 

 

K bodu 1 Novoročný vinš (rektor Báleš) 
  

Rektor Báleš: Všetkým členom vedenia STU poďakoval za prácu v roku 2010 a zaţelal 

pevné zdravie a veľa úspechov v práci. 

 

 

K bodu 2 Správa o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 2007-2011 

(rektor Báleš, pror. Petráš) 
  

Rektor Báleš: Poďakoval všetkým členom vedenia STU za dodanie podkladov do správy 

a vypracovanie príslušných kapitol. Poţiadal, aby mu v koncentrovanej 

podobe boli doručené materiály do prezentácie tejto správy 

Pror. Petráš: Poţiadal všetkých, aby do konca januára 2011 doplnili do správy aktuálne 

údaje za rok 2010, ktoré tam ešte nemohli byť uvedené. Všetkým členom 

vedenia STU doručí jednotný návrh slidu pre prezentáciu správy – na kaţdú 

kapitolu správy počítať maximálne 5 slidov. 

Predseda AS 

STU Žalman: 

Opýtal sa, aký vzťah má túto správa za celé funkčné obdobie (4 roky) 

k výročnej správe, ktorú musíme v zmysle zákona vypracovať a poslať na 

MŠ SR. V predloţenom návrhu správy za funkčné obdobie mu chýba stav 

plnenia dlhodobého zámeru rozvoja STU ako aj odporúčania z hodnotenia 

EUA, ktoré prebehlo. 
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Pror. 

Redhammer: 

Ohľadom odporúčaní hodnotiteľov EUA navrhuje doplniť do správy 

osobitnú malú kapitolu. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/1/2011 

Vedenie STU schvaľuje predloţenú „Správa o činnosti vedenia STU za funkčné obdobie 

2007-2011“ s pripomienkami. 

 

 

K bodu 3 Stav prípravy Výročnej správy STU za rok 2010 (pror. Petráš) 
  

Pror. Petráš: Ústne informoval o stave prípravy Výročnej správy STU za rok 2010. 

Pripomenul, ţe správu treba vypracovať podľa osnovy, ktorá bola dodaná 

z MŠ SR, aby zase nevznikli nejaké komplikácie. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/1/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy Výročnej správy STU za rok 

2010. 

 

 

K bodu 4 Aktuálne informácie k Plesu STU (pror. Petráš) 
  

Pror. Petráš: Ústne informoval o detailoch programu a organizačnej príprave plesu. 

Doteraz bolo zakúpených 650 vstupeniek a sú poţiadavky na ďalšie. O ples je 

záujem aj medzi študentmi STU. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/1/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy Plesu STU. 

 

 

K bodu 5  Rozličné 
 

1) Prorektor Janíček: 

Informoval, ţe od decembra je vypísané výberové konanie na letenky pre STU. 

Otváranie obálok s ponukami bude v utorok 18.1.2011. Navrhol vedeniu STU komisiu 

na vyhodnotenie ponúk v zloţení: Janíček, Petráš, Redhammer, Finka a Ţemberyová. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/1/2011 

Vedenie STU schvaľuje predloţený personálny návrh komisie pre vyhodnotenie ponúk na 

dodávku leteniek pre STU v zloţení: Janíček, Petráš Redhammer, Finka a Ţemberyová. 

 

2) Prorektor Janíček: 

Informoval detailne o situácii vo verejnom obstarávaní na STU hlavne čo sa týka 

projektov zo ŠF EÚ. Kapacita pracovníkov na STU oprávnených vykonávať VO je 

absolútne nepostačujúca a dochádza k časovému meškaniu v projektoch. Navrhol túto 

situáciu riešiť tým, ţe časť verejných obstarávaní pre STU bude vykonávať externá 

agentúra a bude kontrolovať všetky VO odchádzajúce z STU na ASFEU. 

Predloţil písomný návrh postupu elektronického schvaľovania objednávok v EIS 

Magion pre časť verejné obstarávanie. Nová zodpovedná osoba ohľadom schvaľovania 

a kontroly správnosti CPV pre VO na rektoráte STU je pani Oľga Baľová. 

Je nutné upozorniť všetky sekretariáty, ţe pošta z Agentúry MŠ SR týkajúca sa 
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projektov musí byť okamţite odoslaná prorektorovi Redhammerovi na Výskumné 

centrum STU a bude rýchlo a jednoznačne identifikovaná komu patrí. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/1/2011 

Vedenie STU súhlasí s predloţeným návrhom postupu elektronického schvaľovania 

objednávok v EIS Magion pre časť verejné obstarávanie. 

 

Uznesenie V-STU č. 4/1/2011 

Vedenie STU súhlasí s tým, aby časť verejných obstarávaní pre STU robila externá agentúra. 

Na tento účel vedenie STU odsúhlasilo finančnú čiastku 33 tisíc EUR na rok 2011. 

 

3) Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul, ţe AS STU musí navrhnúť kandidáta na štatutárneho zástupcu STU, 

nakoľko súčasný rektor STU končí v tejto funkcii dňom 31.1.2011. Predsedníctvo AS 

STU navrhuje poveriť touto funkciou ďalej súčasného rektora STU. Konzultuje túto 

záleţitosť s MŠ SR. 24.1.2011 bude zasadať AS STU, kde prebehne voľba kandidáta, 

ktorý bude povereným štatutárnym zástupcom STU do doby, kým nebude zvolený nový 

rektor STU. 

 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


